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ZAPISNIK 
27. SJEDNICE VMO LUKA 

 
27. sjednica VMO Luka održana je 30.08.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 
Usvajanje Zapisnika sa 26. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 30.06.2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Dani MO Luka 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 

Predsjednik VMO je informirao prisutne o održavanju ovogodišnjeg Festivala mora i pomorske 
tradicije FIUMARE. Sastanak sudionika se održao u prostorijama MO Luka 24.08.2021. godine. 
Sastanku je prisustvovala tajnica MO Luka. Festival će se ove godine odvijati od 22.09. do 29.09. . 
Ovo je već 9. organizacija FIUMARE, a MO Luka je svih prethodnih godina na Festivalu sudjelovao 
sa svojim programima: Likovnim susretima u Jedrarskoj i natjecanju u udičarenju, kao popratnim 
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događanjima. Dogovoreno je da se ove godine zbog situacije uzrokovane pandemijom i zbog 
nedostatka vremena, sudjeluje sa programom udičarenje . Kontaktirati će se tajnika ŠRD Luben 
koji je suorganizator natjecanja u udičarenju i dogovoriti detalje natjecanja koje je predviđeno za 
nedjelju, 26.09.2021. godine. Iako ŠRD Luben još nema plan natjecanja ribolovnih društava na 
razini Hrvatske, na udičarenje će nastojati uključiti djecu i članove koji nisu predviđeni za državna 
prvenstva. Programsku aktivnost Udičarenje MO Luka organizira u sklopu vlastitih programskih 
aktivnosti po nazivom Dani MO Luka. 

Predsjednik je pozvao vijećnike da se aktivno uključe u organizaciju. 

Zaključak: 

- Vijećnici su informacije primili na znanje. 

 
 
AD 2 
 

 Prekomjerna populacija galebova u centru grada 
 

Sukladno zaključku sa 25. sjednice održane dana 21.06.2021. susjednim mjesnim odborima 
(Centar-Sušak, Školjić-Stari grad, Brajda-Dolac, Potok i Mlaka) upućen je mail vezan za 
problematiku prekomjerne populacije galebova. Ujedno im je dostavljena i korespondencija koju je 
na tu temu ovaj mjesni odbor vodio tijekom 2016., 2017. i 2018. godine. Zatraženo je njihovo 
očitovanje u smislu zajedničkog nastupa kod nadležnih službi pri ponovnom pokretanju inicijative 
za kontrolirano smanjenje populacije galebova. Dana 25.06.2021. MO Potok dostavio je očitovanje 
u kojem iskazuje suglasnost za pokretanje inicijative i interes za uključivanje u rješavanje 
problema. Ostali mjesni odbori još nisu dostavili svoja očitovanja. 
Zaključak: 
Čeka se odgovor ostalih mjesnih odbora. 

 Premještaj spremnika za komunalni otpad iz Zabrebačke ulice kućni broj 1 
 

Stanarka Zagrebačke ulice kućni broj 1 obratila se Vijeću s molbom da se iznesu konkretne odluke 
za rješavanje problematičnih spremnika za otpad.  Navodi da su spremnici redovito prenatrpani, 
često poluotvoreni, odvezuju se kad su vjetrovi i razna vozila također redovno staju pored i 
izbacuju otpad usputno.. 
Moli da se službeno ispiše tko se sve služi spremnicima, za koga su namijenjeni (točne portune), 
koji je njihov kapacitet, koliko se često prazne i koji je normativ. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis KD Čistoća i OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem 
Uputiti će se dopis OGU za komunalni sustav te zatražiti sastanak sa pročelnicom i 
ravnateljem Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti 

 MO Luka (razlika sredstava po prioritetima za 2021 godinu) 

                                           
Po  prioritetima MO Luka za 2021 godinu nakon provedenih postupaka te shodno planiranim i 
ugovorenim radovima pojavila se razlika od 15.327,38 kn, s PDV -om koju je potrebno utrošiti u 
ovoj godini.  
Zaključak: 
Članovi VMO Luka donijeti će zaključak na slijedećoj sjednici nakon konzultacija sa 
Rijekaprometom. 
 

 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Stefan Mataja Mafrici 
 


